

REFERAT FRA FELLESMØTE (HOVEDSTYRE/AKTIVITETSSTYRE)

Tid: Tirsdag 2. februar 2021 kl. 09.30
Sted: Stornaustet, Vingsand
Til stede: Eli Lothe, Eli H. Nordmeland, Britt Aune Olsen, Per A. Rødøy, Olav Bulling, Svein Stjern
Forfall: Fritjof Aune

Sak 1) Utviklingsplan 2021 – 2031

Følgende ble nevnt/diskutert:

- a) Hvordan engasjere ungdom? Hvordan skape interesse?
NB! Viktig å ha «arvtakere»!
 - Hva om de kan arrangere tundag/grautdag der ungdommene /klassen får inntekta. Styret kan bistå praktisk!
 - Informere om Osen Bygdatun i en skoletime!
 - Hva med å tilby valgfag/arbeidslivskunnskap!?
 - Tilby sommerarbeid!?
 - Delta i fjøsgruppe!?
- b) Aktivitetsplan
- c) Vedlikeholdsplan
- d) Tilrettelegging av underetasjen i fjøset til bruk for barnehage og skole
- e) Bruk av Primus, engasjere deltakere
- f) Valg av tema

Sak 2) Opplæring Primus

Følgende aktuelle deltakere ble nevnt i tillegg til Jan Kjell og Per:
Heidi Sætran, Eli Lothe, Marianne Sørmland, Bjørn Nilsen, Terje Rødøy

Eli Lothe tar kontakt for evt. avtale!

Sak 3) Framdriftsplanlegging

Tilrettelegging i fjøset og bruk av Primus prioriteres i 2021

Sak4) Evt.

- a) **Bruk av vedlikeholdspenger, kr 9 500,-:**
 - I samsvar med rapport fra Museet Midt, er følgende utført i 2020:
 - Skiftet vindskier på Masstua

- Skiftet panel i inngangspartiet, sikret lufting
 - Festet papp på fjøstaket
 - Montert nedløp/stang for takvatnet på skolestua
- b) **Ønske om innsamling av gamle viser og regler**
Britt skriver/etterlyser i Runer
- c) **Forslag til utleieregeler og priser.**
Tas opp i neste møte. Eli L legger fram forslag
- d) **Navne konkurranse scene/amfi.**
Eli L skriver/annonserer i Runer
- e) **Fjøsgruppe:** Følgende aktuelle deltakere ble nevnt i tillegg til Olav (leder), Brynjar Strand og Knut Sørkjerd:
Arnfinn Sørmealand, Knut Strøm, Eli Lothe
Svein tar kontakt for evt. avtale
- f) **Aktivitetsstyre**
Eli L blir med i aktivitetsstyret etter at hun fikk utvidet stilling.
Aktivitetsstyret avklarer evt. andre deltakere.
- g) **Kronerulling til segl over scenen**
Per kommer med forslag til gjennomføring i neste møte
- h) **Aktuelt tema på treff**
Skihistorie fra Steinsdalen v/K.P.Hestmo

Møtet slutt kl. 11.30

Svein Stjern, sekretær